



便携式音箱

使用说明书



感谢您购买本公司产品，您在使用之前务必仔细阅读本产品说明手册，我司对因使用不当造成的人身伤害或产品损坏不承担任何责任。

一、蓝牙模式

1. 蓝牙版本: Bluetooth 4.2, 支持ios, 安卓等设备。
2. 本机有两种开机状态。拨动开关和按键开关。
3. 将拨动开关拨到ON位置, 音箱开机, 此时屏幕显示时间, 时钟图标(若已设置闹钟, 则会显示闹钟图标), 电量等。
4. 长按开机按键, 本机进入蓝牙模式, 音箱会发出蓝牙的提示音, 本机进入配对手机搜索到蓝牙配对名, 点击即可连接成功。

二、TF卡模式

1. 开机后插入TF卡, 自动进入TF卡播放模式, 播放时TF图标闪烁。
2. 拔出TF卡, 音箱自动进入蓝牙模式。

三、Line in 模式

1. 开机后插入Line in线, 自动进入Line in模式, AUX图标常亮。
2. 拔出Line in线, 音箱自动进入蓝牙模式。

四、FM收音模式

1. 开机后, 将随机配的充电线插入DC 5V端口, 充当外置天线, 本机进入蓝牙模式, 长按暂停键进入FM模式, 短按前键进入自动搜台模式, 搜台时FM图标闪烁, 搜索完毕按 ◀▶ 切换台。

五、充电

1. 将USB连接线插入音箱连接5V1A充电器可对音箱内置电池充电。
2. 充电时“充电”指示灯红灯亮, 充满后红灯灭。

- 六、本机所有模式下开机音量为10, 最大15。电池电量低于20%, 语音提示低电后, 仅保留闹钟功能。

七、闹钟闹钟模式

1. 开机时, 进入闹钟模式, 时钟图标常亮, 长按M键, 进入闹钟设置, 小时显示数字闪动, 按动+/-键, 选定时间。当24小时制图标闪烁, 按+/-键, 可调12小时制, 此时会出现AM/PM图标, 长按M键, 即可选定时间。
2. 开机时, 进入闹钟模式, 时钟图标常亮, 短按M键, 进入闹钟模式设定, 闹钟1图标常亮, 此时长按M键, 闹钟小时数字闪动, 按+/-键选定时间, 短按M键, 进入分钟数字选定, 分钟数字选定后, 再短按M键, 此时进入闹钟铃声选定(共五种铃声选择), 短M键, 进入闹钟循环模式, ON即打开闹钟, OFF关闭闹钟, 短按M键, 进入闹钟次数的选定, one代表闹钟响一次, ALL 代表选定的闹钟时间, 长按M键, 即选定闹钟设定时间。
- 3: 本机有两个闹钟时间的设定, 设置方法如上。

- 八、闹钟铃响时, 短按任意键进入贪睡模式, 五分钟后, 闹钟再响; 在贪睡模式期间, 双击 ⚙️ 键, 关闭贪睡模式闹钟。贪睡功能保留三次, 三次后, 闹钟关闭。

九.功能参数

内置锂电池电压: 3.7V 充电电压: 5V
 频率响应: 60HZ-20KHZ 充电电流: 1A
 电池容量: 1200mAh 功率: 5W*2
 信噪比: ≥75dB 尺寸: 201*87*54.5(mm)

十.包装清单

多媒体音——1台 USB充电线——1条
 音频信号线——1条 产品说明书——1份

十一、产品保须须知

本产品自销售日起计保修期的有效期, 在有效期内, 正常使用下使用本产品而发生的故障, 可依据规定予以维修, 更换, 退货。在产品的保修期内, 可依照本保修卡的内容, 在音箱授权技术服务中心享受无偿维修服务。



Portable Speaker

User Manual



Thank you for purchasing our products. Please read this product instruction manual carefully before use. Our company will not be responsible for personal injury or product damage caused by improper use.

First, Bluetooth mode

1. Bluetooth version: Bluetooth 4.2, support ios, Android and other devices.
2. The speaker has two boot states. Toggle switch and key switch.
3. Turn the toggle switch to the ON position and the speaker is switched on. The screen shows the time, the clock icon (if the alarm has been set, the alarm icon will be displayed), and the battery level.
4. Long press the power button, the speaker enters the Bluetooth mode, the speaker will issue a Bluetooth tone, the speaker enters the pairing shape phone search to the Bluetooth pairing name, click to connect when the connection is successful.

Second, TF card mode

1. Insert the TF card after power on and enter the TF card play mode automatically. The TF icon flashes during playback.
2. Pull out the TF card and the speaker automatically enters Bluetooth mode.

Third, Line in mode

1. Insert the Line in line after power on, automatically enter Line in mode, AUX icon is always on.
2. Pull out the Line in cable and the speaker automatically enters Bluetooth mode.

Fourth, FM radio mode

1. After booting, insert the random charging cable into the DC 5V port to act as an external antenna. The player enters the Bluetooth mode. Press and hold the Pause key for a long time to enter the FM mode. Short press the front button to enter the auto search mode. Flashing, search completed Press ▶▶ to switch radio stations.

Fifth, charge

1. Plug the USB cable into the speaker Connect the 5V1A charger to charge the speaker's internal battery.
2. The red LED lights up when charging, and it turns red when it is full.

- Sixth, the boot volume in all modes of this speaker is 10, Maximum 15. When the battery level is lower than 20% and the voice prompt is low, only the clock function is retained.

Seventh, clock, alarm mode

1. When it is turned on, enter the clock mode, the clock icon is always on, long press the M button, enter the clock setting, the hour shows the number flashing, press the +/- button to select the time. When the 24-hour icon flashes, press the +/- key to adjust the 12-hour clock. The AM/PM icon will appear. Press and hold the M key to select the time.
2. When it is turned on, enter the clock mode, the clock icon is always on, press the M key, enter the alarm mode setting, the alarm 1 icon is always on, press the M key at this time, the alarm hour number flashes, press the +/- key to select Time, press M key shortly, enter into minute number to select. After minute number is selected, press M key again. At this time, enter alarm clock tones (a total of five types of ringtones are selected), short M key, enter alarm clock cycle mode. , ON turns on the alarm, OFF turns off the alarm, short presses the M key, enters the selection of the number of alarms, one represents the alarm once, and ALL represents the selected alarm time, press and hold the M key for a selected alarm time.
- 3: The speaker has two alarm time settings. The setting method is as above.

- Eighth: When the alarm bell rings, short press any key to enter snooze mode. After five minutes, the alarm will sound again; during snooze mode, double-click the key ⚙️ to turn off snooze mode alarm. The poor sleep function is retained three times. After three times, the alarm is turned off.

Ninth: Function parameters

Built-in lithium battery voltage: 3.7V Charging voltage: 5V
 Frequency response: 60HZ-20KHZ Charging current: 1A
 Battery Capacity: 1200mAh Power: 5W*2
 Signal to Noise Ratio: ≥75dB Size: 201*87*54.5 (mm)

Tenth: Packing list

Multimedia tone —— 1 USB charging line —— 1
 Audio signal line —— 1 Product manual —— 1

Eleventh: Product warranty notes

This product is valid for the warranty period from the date of sale. In the validity period, the failure to use the product under normal conditions can be repaired, replaced, and returned according to the regulations. During the warranty period of the product, you can enjoy free repair service in the speaker authorization technical service center according to the contents of this warranty card.

FCC Notice

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
 (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

尺寸：87X120MM 双面印刷